
Vragen Antwoorden
Kunnen de kosten per lid omlaag? 

Waar gaat het geld naar toe binnen de KNZB?

Al jaren is er geen contributieverhoging doorgevoerd. Het beleid is de afdrachten aan de bond, behoudens 

correctie van prijsindicering, niet te verhogen. Door daling van het aantal leden in de afgelopen jaren komt de 

bond wel op een kritische grens. De bond heeft een minimale bezetting nodig om haar werkzaamheden te 

kunnen doen en zich te kunnen doorontwikkelen. In de jaarrekening is terug te lezen wat er met de contributie 

afdrachten allemaal wordt gefinancierd. 

Wat waren de (totale) kosten voor het onderzoek naar onze voormalige voorzitter dhr. van Zeijts? 

Er zijn signalen dat de KNZB totaal zo'n EUR 25.000 tot EUR 30.000 heeft uitgegeven aan het 

onderzoek naar dhr. van Zeijts. Staan de gemaakte kosten in verhouding met de omvang van het 

probleem en de uiteindelijke oplossing daarvan? Had dit niet anders/goedkoper opgelost kunnen 

worden? In welke boekjaren zijn deze kosten verwerkt (2021 of 2022) en onder welke kosten valt 

dit?

De totale kosten waren ca. 30k.  Het bestuur heeft het probleem als zeer serieus ervaren en  is van mening 

geweest dat dit bedrag noodzakelijk was voor een kwalitatief gedegen analyse en rapport. De kosten zijn in 2021 

verwerkt omdat ze ook in dat jaar verantwoord moeten worden, onder post bestuurskosten.

Kan er een nadere toelichting gegeven worden op de deelneming Gewoon Zwemmen BV? Wie zijn 

de andere aandeelhouders en bestuurders? Is dit een strategische deelneming of een belegging? 

Waarom is hier een lening aan verstrekt ad € 30.000 en is deze volledig voorzien?

ja, Gewoon Zwemmen is al jaren actief . Dit initiatief is van belang om te kunnen investeren in het 2521 

badwaterconcept.

De KNZB reserveert € 275.000 om te investering in de realisatie van het strategisch plan. Is al 

bekend hoe dit geld besteed gaat worden? Gaat dit geld naar de verenigingen?

Dit is na te lezen in de jaarrekening 2021.

In de risicoanalyse (complimenten trouwens hiervoor) zijn operationele risico’s opgenomen met 

betrekking tot verenigingsfunctionarissen en ICT. De afhankelijkheid van sportlink wordt hierin 

genoemd. Onderkend de KNZB dat sportlink en meet manager verouderd zijn en niet voldoet aan 

hedendaagse eisen? Is de KNZB bereid om een functioneel ontwerp met requirements op te stellen 

op basis van een stakeholderanalsye, de gaps in kaart te brengen en hierop te acteren?

De KNZB is bezig te analyseren hoe een aantal ICT technische problemen kan worden opgelost. Enkele 

sportbonden hebben getracht een maatwerk technische oplossing te implementeren. In veel gevallen is dat niet 

goed bevallen. Bij de KNHB is onlangs een maatwerk ICT overeenkomst voor veel geld afgekocht. Dat willen we 

in elk geval voorkomen. 

De KNZB voert geen actief beleggingsbeleid en maakt geen gebruik van financiële instrumenten. Het 

vermogen bestaat voornamelijk uit liquiditeiten. Is de KNZB bereid een gedeelte van de overtollige 

liquiditeiten in te zetten om te beleggen in vastgoed en daarmee topsporters te huisvesten?

Actief beleggingsleid voeren vergt een bestuursbesluit met goedkeuring van de leden. Men kan zich afvragen of 

huisvestiging van topsporters tot de core-business van de zwembond moet behoren. 

De KNZB noemt privacy en informatiebeveiliging als belangrijk risico. In sportlink zijn veel 

persoonsgegevens opgenomen. Op welke wijze verkrijgt de KNZB zekerheid over de 

informatiebeveiliging van sportlink (ISAE 3402 type II of SOC II verklaring? NB ISO 27001 is te 

weinig)? Kan de KNZB garanderen dat persoonsgegevens binnen de Europese Economische Ruimte 

staan opgeslagen?

Dit is een belangrijk punt. Wij nemen dat mee in de ICT analyse binnen de zwembond.

Op de balans staan belastingschulden. Welke belastingen betreft dit? Het gaat om Loonheffing december 2021 en toeristenbelasting 2021 Seminar Zwembad Zeist (zie tevens pagina 

28 van de jaarrekening)

Waarom houdt de KNZB kasgeld aan? Topsport heeft in het buitenland soms contant geld nodig. Overschotten komen in de kas en worden weer 

gebruikt als men weer naar dat land gaat.

De financiële commissie geeft aan dat enkele processen verbeterd kunnen worden. Welke zijn dit 

volgens de financiële commissie?

Het gaat om processen voor: inkoop, voorraadbeheer, verantwoording subsidies en evenementen 


